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Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu’nun tali-
matları doğrultusunda, ilçe genelinde trafik
güvenliğini artırmak amacıyla Destek Hizmetleri
Müdürlüğü ekipleri tarafından kapsamlı bir kasis
çalışması başlatılmıştır.>>3’TE

SANJET 
vatandaşı 
bilgilendirdi
Sandıklı Belediyesi’ne
bağlı SANJET ısınma
sezonun açılmasıyla 
birlikte vatandaşları 
bilgilendirdi. SANJET
ısınma saatlerinin 
kullanımı ve yakıt 
tüketimi hakkında 
bir video 
yayımladı.>>3’TE

Afyonkarahisar’dan
iki okul derece yaptı 

Tarihi değerlere sahip çıkılıyor
Afyonkarahisar Belediyesi kentin tarihine damga
vuran önemli şahsiyetlerin mezarlarını restore etme
çalışmalarına devam ediyor. >>5’TE

Yiğitbaşı, ‘Muhtarlar demokrasimizin
yereldeki en güçlü temsilcileridir’

Afyonkarahisar valiliği tarafından
muhtarlar günü vesilesiyle valilik
tarafından program düzenlendi.
Programa Vali Doç. Dr. Kübra 
Güran Yiğitbaşı ve il genelinde görev
yapan muhtarlar katıldı. >>2’DE

Antalya’da ODAP Projesi kapsamında düzenlenen
ve 50 okul katıldığı yarışmada Afyonkarahisar’dan
iki okul derece yaptı. >>5’TE

Müdür Sünnetci: en büyük hedefimiz; 
üst düzey sporcu yetiştirmek 
Okul sporları değerlendirme toplantısında konuşan
Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci:
“Yetenekli çocuklarımızın tespit edilerek yetenekleri
doğrultusunda spor branşlarına yönlendirilmesi ve üst
düzey sporcu olarak yetiştirilmelerini sağlamak en
büyük hedefimizdir” dedi.>>7’DE

Türk Kızılayı’ndan 
Başkan Aynacı ‘ya ziyaret

Türk Kızılay Afyonkarahisar Kan Bağış
Merkezi Organizasyon Sorumluları Musa
Kıymalıoğlu ve Orhan Burak Keklik,
Belediye Başkanı Derviş Aynacı'yı
makamında ziyaret etti. >>8’DE

Japon turistleri taşıyan
yolcu otobüsü
devrildi: 22 yaralı
Afyonkarahisar'da yaşanan ve
Japon turistleri taşıyan yolcu
otobüsünün devrilmesi 
sonucu meydana gelen trafik
kazasında yaralı sayısı 22'ye
çıkarken, yaralılardan birinin
durumunun ciddiyetini
koruduğu bildirildi. >>2’DE

İlahiyat
Fakültesi’nde
tanıtım
standı açıldI
Afyonkarahisar İl
Müftülüğü Gençlik
Koordinatörlüğü
Afyon Kocatepe 
Üniversitesi İlahiyat
Fakültesi’nde
tanıtım standı
açarak öğrencilere
yardımcı oldu. 
>>3’TE

Müdür Korkmaz’dan, Acil Sağlık
Hizmetleri İstasyonuna ziyaret

Afyonkarahisar İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr. Serhat Korkmaz ve Kamu
Hastaneleri Hizmetleri Başkanı Opr. Dr. Ahmet Murat Koyuncu ile
Sinanpaşa ilçesinde bir dizi ziyaret gerçekleştirdi. Müdür Korkmaz,
Sinanpaşa’ da bulunan 112 Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonu da ziyaret
ederek çalışmalarla ilgili bilgi alıp personelin istek ve önerilerine dinley-
erek sorunların en kısa zamanda çözüleceğini belirtti. >>3’TE

Taytak’tan Gençlik Ve Spor Bakanı Dr.Osman Aşkın Bak’a Ziyaret

Taytak “Afyonkarahisar spor şehridir”
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak Gençlik Ve Spor

Bakanı Dr.Osman Aşkın Bak’ı ziyaret ederek,  Afyonkarahisar’ın taleplerini iletti.
Milletvekili Mehmet Taytak daha önce ilettiği taleplerin takibini yapmaya devam ediyor. 

Milletvekili
Taytak,
Gençlik ve

Spor Bakanı İle
Yaptığı Görüşmede;
Şuhut Mahmut Köyü
1453 Spor Kulübü
Maddi Yardımı,
Kocatepe Spor
Kompleksi İçinde
Bulunan Güreş
TOHM Merkezi
Bakım Onarımı,
Şuhut İlçesi Spor
Salonu Yapımı,
Bolvadin İlçesi Kapalı
Spor Salonu Yapımı
Taleplerini İletti.
Milletvekili Taytak;

“Afyonkarahisar ilimiz
spor şehridir. İlimizde
birçok spor dalında
çok yetenekli evlat-
larımız var. İlimizi ve
ülkemizi derece
alarak temsil eden
geleceğin sporcu-
larının daha uygun
şartlarda çalışması
için Afyonkarahisar
ilimize spor alanında-
ki desteğimi projelerle
her zaman vere-
ceğim. Daha önce
proje ve taleplerimizi
Gençlik Ve Spor
Bakanı Dr. Osman
Aşkın Bak Bey’e ilet-

miştim. Bakanımız
her ziyaretimizde
bizlere ilgi ve
alakalarını göster-
miştir. Her konuda
olduğu gibi
Afyonkarahisar’ımızın
bütün konularının sık
sık takibini yaparak,
konulara çözüm bul-
maya çalışıyoruz.
Ben bu projelerde her
zaman bize destek
veren Gençlik Ve
Spor Bakanımız Dr.
Osman Aşkın Bak
Bey’e teşekkürlerimi
iletiyorum” dedi.
>>HABER 8’DE

Gençlik merkezleri Türkiye Münazara
yarışmaları il finali gerçekleştirildi

Afyonkarahisar'da gençlerin düşünce ve ifade yeteneklerini
geliştirmeyi amaçlayan Türkiye Münazara Yarışmalarının 
üniversite kategorisi il finali büyük bir coşkuyla tamamlandı.>>8’DE

RSP'den Anlamlı Etkinlik
RSP Teknik Koleji Gıda Teknolojisi Alanı olarak Dünya Gıda Günü’nde, 
gıda güvenliği ve sürdürülebilirlik konularına dikkat çekti.>>8’de

Afyonkarahisar’da kaza 1 ölü 2 yaralı 
Afyonkarahisar'da tırın
çarparak traktörün 
parçalandığı trafik 
kazasında 2 kişi 
yaralandı traktör şoförü
ise kaldırıldığı hastanede
yaşamını yitirdi. >>3’TE

Bak Taytak
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““AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr  iilliimmiizz  öözzeelllliikkllee  ggııddaa
iişşlleettmmeelleerrii  iillee  öönneemmllii  bbiirr  yyeerree  ssaahhiippttiirr””

Dünya Gıda Günü dolayısıyla Çobanlar İlçesi Kaleköy’de
bulunan Kale Şehit Cüneyt Taşyürek İlkokulu ve Kale

Ortaokulu’nda 220 öğrenciyle birlikte kutlama gerçekleştirildi.
Programa İl Tarım ve Orman Müdürü
Özkan Parlak, İl Milli Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetci ve Müdürlüğümüz per-
sonelleri katıldı. Dünya Gıda Günü
Birleşmiş Milletler Gıda ve Tarım Örgütü
(FAO) tarafından üye ülkelerin kararı ile
her yıl 16 Ekim' de kutlanmaktadır.
Konuyla ilgili açıklamada bulunan Tarım
ve Orman İl Müdürü Özkan Parlak;
“Birleşmiş Milletler Gıda ve Tarım
Örgütü’nün (FAO) kuruluş günü olan 16
Ekim 1945 tarihini hatırlatmak amacı ile
1981 yılından itibaren he yıl farklı bir
tema ile Dünya Gıda Günü kutlanmak-
tadır. 2024 yılının teması ise “Daha İyi Bir
Yaşam ve Daha İyi Bir Gelecek İçin Gıda
Hakkı” doğrultusunda gıda israfının
önlenmesi ve sürdürülebilir gıda sistem-
lerinin önemini vurgulamaktır. Gıda
Güvenliğini sağlamak ve gelecek nesiller
için daha yaşanabilir bir dünya inşa

etmek hepimizin görevi olduğunu ifade
ederek, Gıda ile ilgili olarak
Afyonkarahisar ilimiz özellikle gıda işlet-
meleri ile önemli bir yere sahiptir. Gerek
süt işletmeciliği gerek et işletmeleri gerek
şekerleme ve benzeri işletmeleri önemli
bir noktadadır. Her sene kutladığımız bu
etkinlikte siz geleceğimiz olan öğrenciler-
imize gıda hijyeni ve bilinçli gıda
konusunda etkinliklerimiz devam ede-
cektir. Çünkü sizin bilinçlenmeniz gele-
cekte toplumun bilinçlenmesini sağlaya-
caktır.  Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü olarak bizde bir farkındalık
oluşturmak amacıyla bu okulumuzda
etkinlik düzenlendik. Güvenilir gıdaya
ulaşılması için Bakanlık ve Sayın Valimiz
Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı’ nın direk-
tifleri doğrultusunda İl Müdürlüğümüz
nezdinde gıda denetimlerini sürdürdük-
lerini söyleyerek, tüketicinin de bilinçli

olarak gıda alınması ve tüketilmesi
konusunda hassasiyet göstermesi gerek-
mektedir. Gıdaya ilişkin her türlü ihbar ve
şikayetlerinizi Türkiye'nin her yerinden
Alo 174' ü arayarak çağrı merkezine
bildirebilirsiniz. Gıda alışverişlerinde
tüketicilerin gıdayla ilgili olumsuzluklarla
karşılaşmaması için, gıda satın alırken
ve tüketirken dikkat etmeleri gereken
hususlar var. Bunlar, gıda etiket ve etiket
bilgilerini dikkatle kontrol edilmeli, ambal-
aj kontrolü yapılmalı, muhafaza şartları
kontrol edilmelidir.  Tohumdan sofraya,
tarladan üreticiye tüm aşamalarda gıda
güvenliği ve güvencesinin sağlanması ile
halkın ucuz ve sağlıklı gıdaya ulaşa-
bilmesi için tüm çalışmalarımızı
sürdürmekteyiz.” dedi. Daha sonra pro-
gram ilimiz gıda işletmelerince hazır-
lanan ikramların yapılması ile sona erdi.
>>İZZET IŞIK

Japon turistleri taşıyan yolcu
otobüsünün devrildi:22 yaralı

Afyonkarahisar'da yaşanan ve
Japon turistleri taşıyan yolcu
otobüsünün devrilmesi 
sonucu meydana gelen trafik
kazasında yaralı sayısı 22'ye
çıkarken, yaralılardan birinin
durumunun ciddiyetini
koruduğu bildirildi. 

Kaza, dün sabah 10.30 sıralarında
Afyonkarahisar Dinar, Çay ilçe yol-
unda meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, A.Ş.'nin idaresindeki
34 HH 1451 plakalı Japon turistleri
taşıyan MAN marka tur otobüsü,
sürücüsünün direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu
yolun sağ tarafına devrildi.
Kazada, 1'i ağır 22 kişi yaralandı.
İhbar üzerine bölgeye sağlık ve

trafik ekipleri sevk edildi. Yaralılar
ilk müdahalelerinin ardından
ambulanslarla Afyonkarahisar
Devlet ve üniversite hastanelerine
sevk edildi. Trafik ekipleri bölge
trafik güvenliğini alarak kaza ile
ilgili çalışma başlattı. Öte yandan
devrilen tur otobüsünün
Pamukkale'den Kapadokya'ya git-
tiği öğrenildi. 
>>MEVLÜT TINAS

Vali Yiğitbaşı, kask 
kullanımına dikkat çekti
Valimiz Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, İl

Emniyet Müdürlüğü ekiplerince düzenlenen
Kask Farkındalığı etkinliğine katıldı.

Etkinlikte ‘Hayata Kastım Değil
Kaskım Var’ ve ‘Hayatı Kafama
Takıyorum’ sloganlarıyla kask
kullanımının önemi vurgulandı ve
sürücüler güvenli sürüşün
vazgeçilmezi olan kask kullanımı
konusunda bilgilendirildi.

Farkındalık yaratmak amacıyla
etkinlik kapsamında sürücülere
kask dağıtıldı. Kask kullanımını
önemsediğini belirten Vali
Yiğitbaşı, bu konuda denetim-
lerin de aralıksız devam ettiğini
söyledi.>>KADER KAYA

‘Muhtarlar demokrasimizin
yereldeki en güçlü temsilcileridir’
Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Muhtarlar Günü münasebetiyle Valilik tarafından

düzenlenen etkinlikte il merkezinde görev yapan muhtarlarla bir araya geldi.
Afyonkarahisar valiliği tarafından
muhtarlar günü vesilesiyle valilik tarafın-
dan program düzenlendi. Programa Vali
Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı ve il
genelinde görev yapan muhtarlar

katıldı. Muhtarların demokrasimizin
yereldeki en güçlü temsilcileri olduğunu
belirten Vali Yiğitbaşı, vatandaşın fay-
dasına olacak her türlü çalışmada
muhtarlarla her zaman iş birliği içinde

çalışmaya devam edeceklerini söyledi.
Konuşmaların ardından görev yapan
muhtarlara Vali Yiğitbaşı tarafından
hediye taktim edildi.
>>İBRAHİM ARTIÇ
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Dinar Belediyesi’nin işlek yollar arasında yer alan
Adliye Caddesi ve Hüyük Caddesi’ne hız kesici
kasisler yerleştirilerek, yayaların güvenliği art-
tırıldı. Yaya yoğunluğunun ve araç yoğunluğu-
nun olduğu caddelerde güvenlik tedbirlerinin
önemli olduğu alanlar arasında yer almakta.
Yapılan kasislerle sürücülerin hızını
düşürmesi sağlanarak yayaların karşıdan
karşıya güvenle geçmeleri ve trafik
kazalarının önlenmesi amaçlanmaktadır.
Başkan Topçu, “Vatandaşlarımızın can ve
mal güvenliğini sağlamak için bu tür önlemleri

almaya devam edecek ve ilerleyen süreçte
ihtiyaç duyulan diğer bölgelerde de benzer

çalışmalar gerçekleştirilecektir” dedi.

Yaya güvenliği için önlemler alındıİlahiyat Fakültesi’nde
tanıtım standı açıldI

Müdür Korkmaz’dan, Acil Sağlık
Hizmetleri İstasyonuna ziyaret

Afyonkarahisar’da kaza 1 ölü 2 yaralı 
Afyonkarahisar'da tırın çarparak traktörün parçalandığı trafik kazasında 2 kişi yaralandı traktör şoförü ise kaldırıldığı hastanede yaşamını yitirdi. 

Edinilen bilgilere göre, Z.K (65)
idaresindeki 07 GRE 93 plakalı tır,
Afyonkarahisar merkez Karahisar
Tüneli mevkiinde önünde seyir
halinde olan M.Ö (31) yönetimindeki
03 AEB 772 plakalı traktöre çarptı.
İhbar üzerine olay sağlık ve jandarma
ekipleri sevk edildi. Kazada yaralanan
sürücü M.Ö, traktörde yolcu olarak
bulunan H.Ö (23) ve H.S.Ö (1)
Afyonkarahisar Devlet Hastanesi ve
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniver-
sitesi Hastanesi'ne kaldırıldı. Sürücü
M.Ö tüm müdahalelere rağmen kur-
tarılamadı. >>MEVLÜT TINAS

Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu’nun talimatları doğrultusunda, ilçe
genelinde trafik güvenliğini artırmak amacıyla Destek Hizmetleri Müdürlüğü

ekipleri tarafından kapsamlı bir kasis çalışması başlatılmıştır. Afyonkarahisar İl Müftülüğü Gençlik
Koordinatörlüğü Afyon Kocatepe 
Üniversitesi İlahiyat Fakültesi’nde tanıtım
standı açarak öğrencilere yardımcı oldu. 

2024-2025 Eğitim Öğretim-
Yılının başlaması dolayısıyla
Afyonkarahisar İl Müftülüğü
Gençlik Koordinatörlüğü,
Afyonkarahisar Kocatepe
Üniversitesi İlahiyat Fakültesi
yeni binasında, tanıtım ve kitap
standı açıtı. Gençlik Merkezi
Sorumluları Mehmet Seyman ve
Esma Zennure Kavurkacı yer
aldığı stantta, öğrencilere çorba
ve çeşitli ikramlar dağıtıldı. "Bu
şehirde yalnız değilsiniz" slo-
ganıyla gençlere tanıtım yapıldı.
Gençlerin yoğun ilgi gösterdiği
stantta yapılması planlanan 
dersler ve faaliyetler 
tanıtılarak, Diyanet İşleri
Başkanlığı yayınları 
hediye edildi.
>>İZZET IŞIK

İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr. Serhat Korkmaz,
Kamu Hastaneleri Hizmetleri Başkanı Opr.

Dr. Ahmet Murat Koyuncu ile birlikte yaptığı
Sinanpaşa ilçesine ziyaret gerçekleştirdi.

Afyonkarahisar İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr. Serhat Korkmaz ve Kamu
Hastaneleri Hizmetleri Başkanı Opr. Dr. Ahmet Murat Koyuncu ile
Sinanpaşa ilçesinde bir dizi ziyaret gerçekleştirdi. Müdür Korkmaz,
Sinanpaşa’ da bulunan 112 Acil Sağlık Hizmetleri İstasyonu da ziyaret
ederek çalışmalarla ilgili bilgi alıp personelin istek ve önerilerine
dinleyerek sorunların en kısa zamanda çözüleceğini belirtti. Müdür
Korkmaz, ziyaretin ardından çalışanlara teşekkür ederek, kolaylıklar
diledi. >>KADER KAYA

AFYONKARAHİSAR 
BELEDİYE BAŞKANLIĞINDAN İLAN

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de          BASIN :2106154

01-) Tasarrufu Belediyemize ait 17.198,43-m2 alana sahip 5043 ada 19 parsel nolu arsa
ve üzerinde bulunan 2.433,38-m2 kapalı alanlı taşınmaz ile 10.577,09-m2 alana sahip
5043 ada 31 parsel nolu arsa ve üzerinde bulunan 1.620,00-m2 kapalı alanlı taşınmazlar
Belediyemiz veya Belediyemizin iştiraki şirketlerince yol ve kaldırım malzemesi ile doğal-
taş üretim tesisi kurmak, kurdurmak, işletmek ve işlettirmek üzere sözleşme tarihinden
itibaren 5 (beş) yıl süreyle 2886 sayılı Devlet İhale Kanununun 45. maddesi gereğince
açık teklif (açık artırma) usulü ile kiraya verilecektir.
Kiraya çıkan gayrimenkullerin yıllık muhammen bedeli K.D.V. hariç ₺ 780.000,00- geçici
ihale teminatı ise ₺ 117.000,00-‘ dır.
Kiralama ihalesi Afyonkarahisar Belediyesinde, 08/09/1983 tarih, 2886 sayılı Devlet İhale
Kanunu hükümleri çerçevesinde açık teklif (açık artırma) usulü ile 30/10/2024 tarihinde saat
14.30’da Belediye Hizmet Binası Encümen Salonunda Encümen huzurunda yapılacaktır.
İhale şartnamesi her gün mesai saatleri içerisinde Karaman İş Merkezinde bulunan
Belediye Hizmet Binası, Emlak ve İstimlak Müdürlüğünde görülebilir. İhaleye katılacak
istekliler istenilen belgeleri son müracaat günü olan 30/10/2024 tarihi saat 10.00’a kadar
Emlak ve İstimlak Müdürlüğüne teslim etmeleri gerekmektedir.
02-) Kiralama İhalesine Katılacak Olanlar;
İSTEKLİLERDEN İSTENECEK BELGELER (GERÇEK KİŞİ)
01-) Dilekçe, (Kiraya çıkan gayrimenkulün yerini bildiğine ve gördüğüne dair.)
02-) Kanuni İkametgâh Belgesi, (İl Nüfus Müdürlüğünden veya e-devlet üzerinden)
03-) Nüfus Cüzdanı Örneği, (Muhtarlıktan, İl Nüfus Müdürlüğünden veya e-devlet
üzerinden)
04-) İmza Sirküleri, (Noterden tasdikli)
05-) Ayrıca istekliler adına teklifte bulunanın vekâletnamesi ile vekâleten iştirak edenin
Noterden onaylı imza sirküsü
06-) Şartname Bedeli Makbuzu ( ₺ 500,00-)
07-) Geçici İhale Teminatı, (Teminat Mektubu verilmesi halinde limit içi ve süresiz olacak.)
08-) Kiralama İhalesine katılacak ilgililerin Belediyemize borcu bulunmayacak olup, borcu
olmadığını ibraz edeceklerdir.
İSTEKLİLERDEN İSTENECEK BELGELER (TÜZEL KİŞİ)
01-) Dilekçe, (Kiraya çıkan gayrimenkulün yerini bildiğine ve gördüğüne dair.)
02-) Ticaret ve Sanayi Odası Belgesi
03-) Ticaret Sicil Belgesi
04-) Şirketi temsil etme yetkisi ve yetkilinin Noterden imza sirküsü
05-) Ayrıca istekliler adına teklifte bulunanın vekâletnamesi ile vekâleten iştirak edenin
Noterden onaylı imza sirküsü
06-) Şartname Bedeli Makbuzu( ₺ 500,00-)
07-) Geçici İhale Teminatı, (Teminat Mektubu verilmesi halinde limit içi ve süresiz olacak.)
08-) Kiralama İhalesine katılacak ilgililerin Belediyemize borcu bulunmayacak olup, borcu
olmadığını ibraz edeceklerdir.

İdare ihaleyi yapıp yapmamakta serbesttir.
Postadaki gecikmeler kabul edilemez.

İLAN OLUNUR.

SANJET vatandaşı bilgilendirdi
Sandıklı Belediyesi’ne
bağlı SANJET ısınma
sezonun açılmasıyla
birlikte vatandaşları
bilgilendirdi. SANJET
ısınma saatlerinin 
kullanımı ve yakıt
tüketimi hakkında 
bir video yayımladı.
Sandıklı Belediyesi’ne bağlı SANJET
ısınma sezonun açılmasıyla birlikte
tüketicileri bilgilendirmek amacıyla bir
video yayımladı. Yayımlanan videoda
konut ve iş yerlerinin ısınmaları
konusunda nelere dikkat etmeleri
konusunda uyarılarda bulunuldu.
Başkan Öztaş, “ilçede ikamet eden
vatandaşlarımızın ısınma konusunda
SANJET olarak hiçbir eksiklik
olmadan sağlayacağız. Soğuk kış
aylarında vatandaşlarımızın hanesini
ve iş yerini sıcak bir ortam haline
getireceğiz” dedi. >>İZZET IŞIK
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Ateşli havale uyarısı: 
“Epilepsiyle karıştırılıyor”

“Sağlığınız için düzenli check-up
yaptırmayı ihmal etmeyin”

Prof. Dr. Akatlı Kürşat Özşahin, check-up kapsamında yapılan 
testlerin vücudun genel işleyişini analiz etmek ve potansiyel sağlık

sorunlarını önceden tespit etmede önemli olduğunu kaydetti.

Başkent Hastanesi Adana Dr. Turgut
Noyan uygulama ve Araştırma
Merkezi Aile Hekimliği Ana Bilim Dalı

Başkanı ve check-up sorumlusu Profesör
Doktor Akatlı Kürşat Özşahin, check-upın
bir organ veya dokuda var olan ama hayatı
henüz tehdit altına alacak bir klinik bulgu
vermeyen hastalıkların neredeyse
tamamının risklerini önceden tespit ederek,
zamanında müdahale edilmesini sağlayan
bir sağlık taraması olduğunu söyledi. Prof.
Dr. Akatlı Kürşat Özşahin, dünya üzerinde
değişik fikirler olsa da genelde 40 yaşına
kadar 3 yılda bir ve 40 yaşından sonra da
her yıl check-up yaptırılması gerektiğine
vurgu yaparak, “Vücudun genel sağlığını
değerlendirmek amacıyla yapılan geniş
kapsamlı bu tarama, kişinin yaşına, cin-
siyetine, ailevi risk faktörlerine, yaşam
tarzına ve mevcut sağlık durumuna göre
belirlenen bir dizi test ve muayeneden
oluşur. Kan tahlilleri, idrar tahlili, karaciğer
fonksiyon testleri, böbrek fonksiyon test-
leri, kolesterol düzeyleri, tansiyon ölçüm-
leri, EKG, akciğer grafisi ve gerekli
görüldüğünde ileri tetkikler gibi birçok test,
check-up kapsamında yapılabilir. Bu
testler, vücudun genel işleyişini analiz
etmek ve potansiyel sağlık sorunlarını
önceden tespit etmek için önemlidir” dedi.
40 yaşın altında yapılan check-up ile 40
yaşın üstünde yapılan check-up program-
larının tıbbi yoğunluklarının farklı olduğunu
söyleyen Prof. Dr. Özşahin, “40 yaşın
üzerindeki bir erkekte özellikle kolonoskopi
rutin olarak uygulanmaktadır ve her 5 yılda
bir tekrarı önerilmektedir ama 40 yaşın
altında bir kere yapılıp normal çıktığı tak-
tirde 50 yaşa kadar beklenmesi doğaldır.
Ayrıca kadın ve erkeğe göre de değişik test
uygulamalarımız vardır. Kadınlarda mamo-
grafi ve pap smear dediğimiz özel bölge
kanserlerinin taranması ve sigara içen 50
yaş üstü erkeklerde de abdominal aort
dediğimiz kalpten çıkan en büyük damarda-

ki bazı parçalanmalar ile ilgili testler ön
planda uygulanmaktadır. Check-up pro-
gramlarında hiçbir zaman elimizde tek bir
hastalık veya tek bir sorun olarak karşımıza
çıkan bir parametre yoktur. Doğal olarak
check-up programlarının sonunda hastanın
belki de pek çok yetkin birim tarafından
takip ve tedavi altına alınması gerekmekte-
dir. Başkent Üniversitesi olarak check-up
programına aldığımız hastaları bir takip sis-
temine kaydederek, rutin tarama zamanları
geldiğinde kendilerine bildiriyor ve ilgili
bölüme davet ediyoruz” diye konuştu.

SAĞLIĞINIZI ÖNCELİKLENDİRİN
Check-upın birçok hastalığın henüz belirti
vermeden erken dönemde tespit
edilebilmesine imkan sağlamasından dolayı
çok önemli olduğuna dikkat çeken Prof. Dr.
Özşahin, “Özellikle kanser, diyabet, hiper-
tansiyon, kalp-damar hastalıkları gibi ciddi
rahatsızlıklar, erken evrede teşhis
edildiğinde tedavi şansı çok daha yüksek-
tir. Check-up, yalnızca mevcut hastalıkları
tespit etmekle kalmaz, aynı zamanda
potansiyel risk faktörlerini de ortaya çıkarır.

Bu risk faktörlerine karşı alınacak önlemler
sayesinde, gelecekte oluşabilecek hastalık-
ların önüne geçilebilir. Ayrıca test
sonuçlarına göre, kişiye özel sağlık öneri-
leri sunulabilir. Beslenme alışkanlıklarının
düzenlenmesi, egzersiz planlaması, sigara
ve alkol tüketiminin kontrol altına alınması
gibi yaşam tarzı değişiklikleri, sağlığın
korunmasında ve hastalıkların önlen-
mesinde kritik rol oynar” dedi. Özşahin,
düzenli check-up yaptırmanın, sağlığı koru-
manın ve gelecekte karşılaşılacak sağlık
sorunlarını önlemenin en etkili yollarından
biri olduğunu belirterek, “Unutmayın,
sağlık ihmale gelmez. Sağlığınıza önem
verin, check-up kontrollerinizi düzenli
olarak yaptırın ve daha uzun, daha sağlıklı
bir yaşamın kapılarını aralayın. Başkent
Üniversitesi Adana Dr. Turgut Noyan
Uygulama ve Araştırma Merkezi olarak,
sağlığınızı korumak ve yaşam kalitenizi
artırmak için her zaman yanınızdayız.
Sağlığınızı ihmal etmeyin, check-up rande-
vunuzu en kısa sürede alarak, kendinize bir
iyilik yapın” ifadelerini kullandı. >>İHA

Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr.
Derya Bekteş, genellikle enfeksiyon kaynaklı
meydana gelen ve ebeveynlerin en büyük
kabuslarından biri olan ateşli havale hakkın-
da önemli bilgiler verdi. Dr. Bekteş, tıpta
“febril konvülsiyon” denilen ateşli havalelerin
nedenlerinin hala tam olarak anlaşıla-
madığını belirterek, “Her ateşli hastalık ateşli
havaleye yol açmaz” dedi. Nedeni tam olarak
bilinmeyen bu durumun genellikle yüksek
ateşle ilişkilendirildiğini belirten Dr. Bekteş,
“Ateş yükselmesinin kanda bazı hormon ve
maddelerin salgılanmasına neden olması ve
bu maddelerin beyin deşarj mekanizmasını
etkileyerek nöbete sebep olması durumudur.
En sık viral enfeksiyon, üst solunum yolu
enfeksiyonları, kulak enfeksiyonları, grip ve
idrar yolu enfeksiyonları, bazı canlı aşılar,
bazen diş çıkarma bile ateşe ve sonrasında

da nöbete sebep olabilir” diye konuştu.
Nöbet-ateş ilişkisinin ateşin yüksekliği ile ilgili
değil, ateşin yükselme hızıyla ilgili olduğunu,
bu nedenle bazen ateş tespit edilemeden
bile nöbet olabileceğini ifade eden Dr.
Bekteş, ateşli havalelerin 38-40 derece ateşli
hastalıkta, 3 ay-6 yaş arası çocuklarda ve
erkeklerde kızlardan daha sık görüldüğünü
söyledi. Birinci derece akrabalarından biri
ateşli havale geçiren çocuklarda riskin biraz
daha yüksek olduğunu anlatan Dr. Bekteş,
“Kesin kanıtlanmış olmamakla birlikte anne
gebelikte sigara içtiyse, çinko eksikliğinde,
demir eksikliğinde, melatonin salgılanmasın-
da bozukluk varsa, antihistaminik kullanımı
ve hastada yenidoğan dönemindeyken
yoğun bakımda yatış öyküsü varsa risk artar
diye düşünülmektedir” ifadelerini 
kullandı.>>İHA
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Yiğitbaşı, “Eğitimdeki olumsuz
tabloyu olumluya çevirdik”

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, 2024-2025 Eğitim-Öğretim yılı itibariyle
faaliyete başlayan Birikim Okulları Afyonkarahisar Kampüsü’nün açılışına katıldı.

Açılışta konuşan ve yaklaşık 30 yıllık
tecrübesi olan Birikim Okullarının eğitim
faaliyetlerine bir dershane ile başladığını

söyleyen Birikim Okulları Genel Müdürü Salih
Eren, şu anda Türkiye genelinde 17 kampüsü, 22
kursu ve 10 tane müstakil anaokulu olan, Millî
Eğitim Bakanlığı müfredatı yanında aynı zaman-
da yerli ve milli olarak tanımladıkları Hayat Denge
Modeli Programları ile eğitim faaliyeti yürüttükleri-
ni söyledi. Daha sonra söz alan İl Milli Eğitim
Müdürü Miraç Sünnetci ise konuşmasında özel
ya da resmi olarak kurum ayrımı yapmadıklarını,
il genelinde toplamda 61 özel öğretim kurumu
olduğunu, toplamda 6 bin 4 öğrencinin bu okullar-
da eğitim aldığını söyledi. Son olarak söz alan ve
2,5 yıllık süreçte eğitimdeki olumsuz algının
olumlu yönde değiştiğini vurgulayan Vali Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı, şöyle konuştu:
“Afyonkarahisar’da çok köklü, çok kıymetli, bir-
birinden güzel işler yaparak şehrimize değer
katan birçok Özel Eğitim Kurumumuz var. Bugün
yeni bir okulumuzu daha heyecanla, birliktelikle
ve mutlulukla açıyoruz. Şehrimiz için, ailelerimiz
ve tüm eğitim camiamız için bu eğitim kurumu-
muzun hayırlara vesile olmasını diliyorum.
Afyonkarahisar’da eğitime dair oluşan olumsuz
tabloyu son 2.5 yıldaki yoğun gayretler ve eğitim-
cilerimizin de gayretleri ile olumlu yöne
çevirdiğimize inanıyorum. Eğitim hepimizin yakın-
dan takip ettiği ve yakın ilgi alanımıza önemle
giren bir konu. Şöyle bir baktığımızda bizler iki
yılda LGS’de Türkiye ortalamasının üzerine çık-
mışız. TYT’de Türkiye 2.’si ve 3.’sü bulunuyor,
bursluluk sınavlarında 20’ye yakın Türkiye 1.’miz
var, yine TEKNOFEST ve TÜBİTAK yarışmaların-
da Türkiye 1’si., 2.’si ve 3.’sü olan takımlarımız
var. 1. Olan öğrencimiz kutuplarda araştırma
ödülü ile ödüllendirildi. Bence muhteşem bir
tecrübe oldu kendisi için. Aynı zamanda aile,
eğitim ve sosyal sorumluluk projelere de ağırlık
verdik. Heimlich manevrası, huzurevi ziyareti pro-
jeleri ve ilkokul öğrencileri için başlattığımız
esnaflar ile selamlaşma projeleri de öğrencilerim-
izden oldukça ilgi gören projelerden bazıları.”

ÇOCUKLARIMIZIN HAYATA KARŞI BİR
DURUŞLA VE ÖZGÜVENLE YETİŞMELERİNİ

SAĞLAMAK İSTİYORUZ
Eğitimin sadece belli bir akademik başarıyı

yakalamak ve onun üzerine çıkmak olarak
algılanmaması gerektiğini düşündüğünü
söyleyen Vali Yiğitbaşı, “İşte bizler yaptığımız
çalışmalar ile hem akademik hem de sosyal alan-
daki projeleri hayata geçirerek, öğrencileri daha
fazla sosyal hayatın içerisine katarak, vicdanı,
ahlakı, hakikati biraz daha özümsemelerini sağla-
yarak hayata karşı bir duruş ve bir özgüvenle
yetişebilmelerini sağlamak istiyoruz. Vatanını,
milletini, bayrağını ve ecdadını seven ve sayan
kişiler olarak yetişmelerini sağlama gayemizi de
buradan bir kez daha ifade etmek istiyorum.
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip
Erdoğan’ın da tensipleriyle Türkiye Yüzyılı Maarif
Modeli uygulamaya başlandı. Milletimizin tarihini,
kültürünü, değerlerini ve birikimini merkeze alan
bir bakış açısı ile hazırlandı bu model. Bu yeni
modelin yeni neslin yetiştirilmesinde çocuk-
larımızın zihnine ve kalbine çok güzel bir şekilde
yerleşecek bir eğitim modeli olmasını diliyoruz.

Hz. Mevlana’nın pergel metaforu ile de aslında
bu yeni modeli anlatabiliriz. Tıpkı pergel gibi
bizler de evlatlarımızı kendi kimlik ve aidiyetlerine
sonuna kadar sahip çıkan, sabit ilkeleri ve değer-
leri olan ve onlardan hiçbir zaman vazgeçmeyen,
onlarla büyüyen ancak diğer ayaklarıyla da ulaşa-
bilecekleri kadar uzağa ulaşıp oradaki teknolojik
gelişmeleri, ilimi ve bilimi takip eden ve almaya
açık olan bir şekilde olmalarını istiyoruz, diliyoruz.
Okulumuzun Hayat Denge Modeli de bu anlayışla
verilen bir eğitim modeli diye düşünüyorum. Ben
okulumuzun şehrimize hayırlı olmasını diliyor,
tüm eğitimcilerimize başarılar diliyorum. Eğitim
alanında her türlü çabanın ve iyiye gidişin yanın-
dayız, arkasındayız” Öğrenciler tarafından şiirler
okunması ve halk oyunu ekibinin gösterisinin
ardından kurdele kesimi yapıldı. Okulda
incelemeler yapan Vali Yiğitbaşı, sınıfları da
ziyaret ederek öğrencilerle sohbet etti. 
>>İZZET IŞIK

Tarihi değerlere
sahip çıkılıyor

Afyonkarahisar Belediyesi
kentin tarihine damga vuran
önemli şahsiyetlerin
mezarlarını restore etme 
çalışmalarına devam ediyor. 
Kurtuluş Savaşı
kahramanlarından Ali
Çetinkaya’nın
Kocatepe
Mezarlığındaki kabri,
Belediye Başkanı
Burcu Köksal’ın tali-
matlarıyla bakımdan
geçirilmişti. Şimdi ise
Vatan Şairimiz Namık
Kemal’in annesi
Fatma Zehra
Hanım’ın mezarı da
Belediye ekipleri
tarafından bakıma
alındı.
Afyonkarahisar’ın tari-
hi ve kültürel mirasına
sahip çıktıklarını vur-
gulayan Başkan
Burcu Köksal,
“Geçtiğimiz aylarda
Ali Çetinkaya’nın yıl-
lardır ihmal edilen
mezarını restore
etmiştik. Şimdi de
Vatan Şairimiz Namık
Kemal’in annesi
Fatma Zehra
Hanım’ın mezarını
ekiplerimizle temi-
zledik ve bakımını
gerçekleştirdik. Bu
çalışmalarla hem
şehrimizin geçmişine
olan vefa borcumuzu
ödüyor; hem de gele-
ceğe sağlam bir
miras bırakıyoruz"
dedi.

NAMIK KEMAL’İN
FİKİRLERİ ÇOK

ÖNEMLİ
Fikirleri ile
Cumhuriyetimizin kur-

may kadrosunu etk-
ileyen Vatan Şairi
Namık Kemal’in
annesi Fatma Zehra
Hanım’a gereken
önemin verileceğine
dikkat çeken Başkan
Köksal, “Namık
Kemal’in fikirleriyle
beslenen ve
Cumhuriyet’in temel
değerlerine inanan bir
millet olarak, onun
hatırasına sahip çık-
mak bizim göre-
vimizdir" ifadelerini
kullandı.

VEFA BORCUMUZ
DEVAM EDİYOR

Belediye Başkanı
Burcu Köksal, Ali
Çetinkaya’nın
mezarında yapılan
çalışmalardan da
bahsederek, mezarın
yıllar süren ihmalin
ardından bakım
gördüğünü ve mer-
hum Çetinkaya’nın
mezar taşına,
Muharip Gazi
unvanının eklenmesi
gibi önemli bir adım
atıldığını hatırlattı.
Köksal,
Cumhuriyetimizin
kurucusu Gazi
Mustafa Kemal
Atatürk başta olmak
üzere, Ali Çetinkaya
ve Milli Mücadele
kahramanlarını daima
rahmet ve minnetle
andıklarını vurguladı.
>>HÜDAYİ ACAR

Afyonkarahisar’dan iki okul derece yaptı 
Antalya’da ODAP Projesi kapsamında düzenlenen ve 50 okul katıldığı yarışmada Afyonkarahisar’dan iki okul derece yaptı. 
14-15 Ekim 2024 tarihlerinde Antalya’da ODAP
Projesi kapsamında düzenlenen “Etkinlik
Laboratuvarı Fuarı ve Yarışması”, 15 pilot ildeki
50 pilot okuldan 500’e yakın öğrenci, öğretmen
ve idarecinin katılımı ile tamamlandı. Pilot okullar-
daki öğrencilerin ODAP kapsamındaki çalış-
malarını içeren resim, ebru, el sanatları, ahşap
sanatları, 3D baskı ürünleri ile ebru sanatı perfor-
mans köşesi, 3D yazıcı ile baskı performans
köşesi ve resim performans köşesindeki eserleri
fuar yetkililerinden tam not aldı. Öğrencilerin spor
alanındaki yeteneklerini sergiledikleri masa

tenisi, bocce, dart ve satranç turnuvaları heye-
canlı dakikaların yaşanmasına neden oldu. 12
Kategoride yapılan yarışmalar sonucunda düzen-
lenen ödül töreninde Emirdağ Metin-Zülbiye Sarı

Anadolu Lisesi "Kısa Filim Yarışmasında birinci,
Şehit Abdülkadir Kocatürk Anadolu Lisesi Bocce
Yarışmasında ikinci olarak fuara damga vurdu.
>>KADER KAYA

Vali Yiğitbaşı,
Olgunlaşma
Enstitüsü’nde
incelemelerde
bulundu

Vali Doç. Dr.
Kübra Güran
Yiğitbaşı, İl Milli
Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetci
ile birlikte
Olgunlaşma
Enstitüsü ek
binasını ziyaret
ederek
incelemelerde
bulundu.

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
Vali Yardımcısı Ali Uysal ve İl Milli Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetci Olgunlaşma Enstitüsü ek binasını
ziyaret ederek incelemelerde bulundu. Olgunlaşma
Enstitümüzün derslik ve atölyelerinin yer aldığı ek
binasında incelemelerde bulunan Yiğitbaşı kurum
yetkililerinden detaylı bilgi aldı.>>İZZET IŞIK
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Bakan Yerlikaya: “3 İHA ile 1 insanlı keşif
uçağımız çalışmalarına devam ediyor”

İçişleri Bakanı Ali
Yerlikaya, Malatya'da
meydana gelen depreme
ilişkin, “AFAD'dan 55
araç ve 210 personelimi-
zle, jandarma ve emniyet
teşkilatlarımızdan 3 İHA
ile 1 insanlı keşif
uçağımız çalışmalarına
devam ediyor. Şu ana
kadar 112 Çağrı
Merkezimize bin 112
ihbar geldi. Bu ihbarların
963'ü bilgi, 149'u da
yardım amaçlıdır” dedi.

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, Malatya'da meydana gelen 5.9 büyüklüğündeki
deprem sonrası Malatya AFAD Koordinasyon Merkezi'nde basın açıklaması
gerçekleştirdi. Bakan Yerlikaya, basın açıklaması sonrası sosyal medya

hesabından yaptığı paylaşımda, “Malatya'da meydana gelen 5.9 büyüklüğündeki
deprem sonrası Malatya AFAD Koordinasyon Merkezi'nde basın açıklamamızı
gerçekleştirdik. Depremin hemen ardından Cumhurbaşkanımız Sayın Recep
Tayyip Erdoğan'ı gelişmelerden anbean bilgilendirdik. Valilerimiz, AFAD teşkilatımız,
jandarmamız, güvenlik birimlerimiz ve belediyelerimizce ilgili yerleşim yerlerinde köy
köy, mahalle mahalle başlatılan saha taramasında sona gelindi. AFAD'dan 55 araç
ve 210 personelimizle, jandarma ve emniyet teşkilatlarımızdan 3 İHA ile 1 insanlı
keşif uçağımız çalışmalarına devam ediyor. Şu ana kadar 112 Çağrı Merkezimize
bin 112 ihbar geldi. Bu ihbarların 963'ü bilgi, 149'u da yardım amaçlıdır. Depremden
etkilenen vatandaşlarımıza bir kez daha geçmiş olsun dileklerimi sunuyorum. Allah
ülkemizi ve milletimizi her türlü afetten korusun” açıklamasında bulundu. >>İHA

Türkiye'nin inovasyon
şampiyonları belli oldu
37 ülkeye Anadolu propolisi ihraç eden
başarılı kadın girişimci, BEE'O ve BEE&YOU
CEO'su Dr. Aslı Elif Tanuğur Samancı, Türkiye
İhracatçılar Meclisi'nce düzenlenen“Innovation
Week” 2024'te, KOBİ kategorisinde, 
inovasyon kültürü ve organizasyonu
alanındaki çalışmalarıyla birinci oldu.

Türkiye İhracatçılar Meclisi ev
sahipliğinde Ticaret Bakanlığı
desteği ile gerçekleştirilen

"Türkiye Innovation Week"
(TIW24), 10-12 Ekim tarihlerinde
Haliç Kongre Merkezi'nde 11. kez
düzenlendi. Ekonomik kalkınmayı
inovasyonla desteklemeyi ve
sürdürülebilir başarıya ulaşmayı
hedefleyen etkinlikte, başarılı kadın
girişimci BEE'O ve BEE&YOU
CEO'su Dr. Aslı Elif Tanuğur
Samancı, KOBİ kategorisinde, ino-
vasyon kültürü ve organizasyonu
alanındaki faaliyetleriyle birincilik
ödülü kazandı.

“Takviye edici gıda ve tıbbi
cihaz kategorisinde inovatif

ürünler sunuyoruz”
Türkiye inovasyon ekosistemine
önemli katkılar sağlayan Türkiye
Innovation Week'te yer almaktan
onur duyduğunu belirten Dr. Aslı Elif
Tanuğur Samancı, “Bizler inovasyon
yolculuğumuzda her zaman yenilikçi
fikirler geliştirmeye ve katma değer

üretmeye odaklandık. İnovalig'de
şampiyonluk ödülü almamız da bu
çabalarımızın bir yansımasıdır.
İnovalig, şirketlerin inovasyon yolcu-
luğunu hızlandıran ve bu alandaki en
iyi uygulamaları ön plana çıkaran
çok önemli bir organizasyondur.
Propolis gibi değerli arı ürünlerini
inovasyonla buluşturarak, sağlıklı
yaşama katkı sunmaya devam ediy-
oruz. Tüketicilerimizin ihtiyaçlarını
karşılamak için yüzde 100 doğal ve
sürdürülebilir ürünler geliştiriyoruz.
Ürünlerimizin temelini Anadolu
propolisi, arı sütü, ham bal, arı
ekmeği ve polen oluştururken, bu
hammaddeleri değerli bitki özleri ve
vitaminlerle birleştirerek, takviye edici
gıda ve tıbbi cihaz kategorisinde ino-
vatif ürünler sunuyoruz” diye konuş-
tu.

37 ülkeye Anadolu 
Propolisi ihracatı

Samancı, aynı zamanda katma
değerli ürünlerin 37 ülkeye ihracatını
da gerçekleştirdiklerini belirterek,
"Amerika, Avrupa ve İngiltere
pazarında kendi e-ticaret sitelerimiz
üzerinden satışımız bulunmaktadır.
2023 itibariyle de genişleyen ürün
yelpazemizle yüzde 100 doğal
dermokozmetik ürünlerimizi tüketicil-
erle buluşturduk. Yeni ürünler
geliştirirken tüketici ihtiyaçlarını göz
önünde bulunduruyor, sürdürülebilir
ve doğal ürünler geliştiriyoruz.
Anadolu propolisini bir dünya
markası yapmak ve ürünlerimizi ino-
vasyon ile buluşturarak katma değeri
yüksek bir şekilde piyasaya sunmak
bizler için öncelikli bir hedef. Arı
varsa hayat var mottomuz ile her
geçen gün yenilikçi ürünler geliştirm-
eye ve Anadolu propolisini dünyaya
tanıtmaya var gücümüzle devam
edeceğiz.”>>İHA

Sağlık Bakanı Memişoğlu: "Hekimliğin bu
empati duygusu, özverisi, hastayla iletişim

ilişkisini bozarsak hepimiz kaybederiz"
Sağlık Bakanı Kemal Memişoğlu, "Eğer hekimliğin empati 

duygusu, özverisi, hastayla iletişim ilişkisini bozarsak hepimiz
kaybederiz. O nedenle bu tarafına da iyi bakmamız gerekir" dedi.

Sağlık Bakanı Kemal Memişoğlu,
Ankara'da bir otelde Özel
Hastaneler Platformu

Derneğince düzenlenen 12. Sağlık
Zirvesi'nde yaptığı konuşmada,
Türkiye'de doktor sayısı ile nüfus
artarken ve sağlık hizmetinin sağlık
turizmiyle gelişirken bu anlamda özel
sektörün büyümemesini iddia etmenin
yanlış olduğunu ve adil şekilde
büyümesi gerektiğini ifade etti.
Üniversitelerin sağlığın geleceğini
yönettiğini aktaran Memişoğlu, yük-
seköğretim kurumlarının sağlıkla ilgili
gelecek insan kaynağının kalitesini ve
kişiliğini oluşturduğunu ve bu kurum-
ların iyi olmadığı takdirde 10 sene
sonra insan kalitesinin yetersizliğinden
bahsedilebileceğini kaydetti.
Hekimliğin etik değerlerini, adanmışlık-
larını ve hedeflerini kaybedilmemesi
gerektiği bir meslek grubu olduğunu
söyleyen Memişoğlu, "Eğer
hekimliğin bu empati duy-
gusu, özverisi, hastayla
iletişim ilişkisini
bozarsak hepimiz
kaybederiz. O
nedenle bu tarafı-
na da iyi bak-
mamız gerekir"
diye konuştu.
"Büyük has-

tanelerimizde
teknoloji
üsleri de

yapacağız"
Memişoğlu,
Türkiye'deki
muayene artış
oranını yüzde
81 olduğunu,
bu artış oranının
hekimin sistem-
den, kamu has-
tanelerinden, özel
hastanelerden ve
üniversitelerden çık-
maya başladığını göster-

diğini kaydederek,
"Ama hekimlik
zorla iş yap-
tırılacak bir
insan gücü
değil. Hekim
biraz değerli
olduğunu his-
setmek istiyor,
ona zorla
hiçbir şey
yaptırta-
mazsınız. Zor

yönetilen
hekim, analitik

düşünür hemen
boşluğu bulur.

Onun için hekim
severek, isteyerek

hedefli çalışan adamdır.
Onun için ona hedef koya-

cağız. Hedef şu, üreteceksin, elde
edeceksin. Ben bunu sağlatmaya
çalışacağım" dedi. Türkiye'nin estetik-
te, saç ekiminde ve botoksta yani
sağlığın "görsel tarafını" yönettiğini
aktaran Memişoğlu, "Ama sağlıklı
tarafın sağlığını da yönetmemiz
gerekiyor. Buna da özel sektör olarak
bakmamız ve bakanlık olarak buranın
önünü açmamız gerekiyor. Sağlıklı
kalana da sağlıklı kalmak isteyene de
bir hizmet sunmamız gerekiyor, bir
alan açmamız gerekiyor. Bunu yap-
mıyoruz" ifadelerini kullandı.
Memişoğlu, Türkiye Sağlık Enstitüleri
Başkanlığı'nı (TÜSEB) bilim üreten,
üretmek isteyen üreticinin veya bilim
insanına yatırım yapmak isteyen
büyük fonların ekosistemini oluştura-
cak bir yapıya dönüştüreceklerini
söyleyerek, "TÜSEB'in biliyorsunuz
aynı zamanda şirketi de var kendisinin
altında. O şirketle de gerektiği zaman
bu yapıları kendi finansmanıyla yapa-
bileceğini öngörüyoruz ve burayı
esasında bakanlığımızın bilim ve üre-
tim mutfağı olarak görüyoruz. Burada
öncelikli olarak ne üreteceğiz, hangi
klinik çalışmalar yapacağız, hangi bili-
mi üretmek için ön plana çıkaracağız,
burada oluşturacağız" şeklinde konuş-
tu. "Elimizde olan işlenmemiş petrol
diye düşündüğümüz sağlık verilerim-
izin bilimsel işleyişini TÜSEB'teki AI
enstitüsüne yapacağız ve oradaki
petrolü işler hale getirip, rafine edip
dünya bilimine sunacağız" diyen
Memişoğlu, şunları kaydetti: "Böylece
Türkiye'nin esasında yazılım anlamın-
da da bilişim anlamında da o verileri
kullanıp, onları sağlık hizmetlerine,
tedaviye ve yeni bir şey söylemeye
kullanır hale getireceğiz. Büyük has-
tanelerimizde teknoloji üsleri de
yapacağız. Böylece teknoloji, bilim
insanı, hasta aynı yerde, buna özel
finansmanın da olduğu alanlarla yeni
şeyler söyleyeceğiz."
>>İHA
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Denizli İdmanyurdu hocası, Sandıklıspor
maçındaki hakem hatalarına tepki gösterdi

TFF Bölgesel Amatör Lig
7. Grup'ta mücadele
eden Denizli İdmanyurdu
Gürellerspor, ligin ikinci
haftasında deplasmanda
oynadığı Sandıklıspor
maçında 0-0 berabere
kalarak haftayı 1 puanla
kapattı. Maç sonrası
Teknik Sorumlu Gökhan
Kaynak, hakemlerin yanlı
bir maç yönettiğini,
İzmirli hakemlerin 
gruptaki maçlara 
atanmasının etik
olmadığını belirtti.

TFFBölgesel Amatör Lig 7. Grup'ta
mücadele eden ve ligin ikinci
haftasında deplasmanda

Sandıklıspor maçında alınan 0-0'lık sonuçla haf-
tayı 1 puan ile kapatan Denizli İdmanyurdu
Gürellerspor'da maçın hakemlerine tepki var.
Teknik Sorumlu Gökhan Kaynak, 5 İzmir
takımının bulunduğu gruba İzmirli hakemlerin
verilmesinin etik olmadığını belirterek, Sandıklı
maçında hakemlerin çok taraflı davrandıklarını
söyledi. Ligin 3. haftasında oynanacak olan
Kuyucakspor maçının hazırlıklarına Başkarcı
Stadı'nda yaptığı çalışma ile başlayan kırmızı
siyahlılarda Teknik Sorumlu Gökhan Kaynak,
antrenman öncesi futbolcularla ligin ikinci haf-
tasında oynanan Sandıklıspor maçının değer-
lendirmesini yaptı. Karşılıklı maç değerlendirmesi
sonunda aktivasyon, 5'e 2 ve dar alan oyunu
oynandı.

"KAZANMAMIZ GEREKEN BİR MAÇTI"
Futbolcuların istekli ve moralli oldukları antren-
man sonrası Sandıklı maçını değerlendiren
Teknik Sorumlu Kaynak, Sandıklı deplasmanına
kazanmak için gittiklerine dikkat çekerek,
"Kazanıp dönsek tabii iki hafta kazanarak yolu-
muza devam ediyor olacaktık. Orada alınan
beraberlik beklemediğimiz alınan bir sonuçtan
ziyade maçın geneline baktığımız zaman kazan-
mayı hak ettiğimiz bir maçtı. Oyunun ilk 15-20
dakikası özellikle rakibin kendi sahasında, kendi
taraftarının önünde oynamasının verdiği destekle

15-20 dakika rakip baskılı
gibi görünse de ilerleyen
bölümlerinde kontrolü ele
aldığımız, gol pozisyonları
bulduğumuz, özellikle ilk
yarıda 3 net gol pozisyonu
bulduğumuz, bir top-
umuzun direkten döndüğü
bir ilk yarı oynadık" dedi.

"2 GOLÜMÜZ İPTAL
EDİLDİ,

BİRİSİ NET GOLDÜ"
Oyunu domine ettiklerini ve
ofsayt gerekçesiyle ver-
ilmeyen iki golünün bir
tanesinin yüzde yüz ofsayt
olmadığını dile getiren
Kaynak, "İkinci yarı aslında
daha baskılı daha oyunu

önde tuttuğumuz yine rakibin beş on dakika
baskısından sonra kontrolü tamamen ele
aldığımız yine birçok pozisyon ürettiğimiz gol
pozisyonu olabilecek atak girişimleri yaptığımız,
özellikle son 20-25 dakikanın büyük bir
bölümünde oyunu domine ettiğimiz, tamamen
rakip sahada oynadığımız, deplasmanda 5-6
pozisyona net girdiğimiz, ofsayt gerekçesiyle ver-
ilmeyen iki golümüz, bunlardan bir tanesinin
yüzde yüz ofsayt olmadığı ikincisinin de biraz flu
olduğu iki golümüzün iptal edildiği bir maç oldu.
Kazanmak istiyorduk. Ama bir puanla deplasman-

dan döndük. Şimdi önümüzdeki haftaya bakacağız"
diye konuştu.

"5 İZMİR TAKIMININ OLDUĞU GRUBA 
İZMİRLİ HAKEM VERİLMESİ UYGUN DEĞİL"

Maçın hakemlerinin İzmir bölgesi hakemleri olduğu-
na vurgulayan Kaynak, "Dolayısıyla biz 7. Grup
olarak 5 tane İzmir takımının olduğu bir grupta İzmir
bölgesi hakemlerinin bizim maçlarımıza gelmesinin
çok doğru olmadığını düşünüyoruz. Bu uygulama
yanlış bir uygulama. Tabi burada uygulamanın
gerekçelerinin ne olduğunu açıkçası bizde merak
ediyoruz. Çünkü bizim maçımız yine hedefe
oynanan Çivril maçı, gibi hedefe oynayan takımların
maçlarına bu hafta İzmir hakemlerinin geldiğini
öğrendik" dedi.

"BU UYGULAMA YANLIŞ BİR UYGULAMA"
Hakemlerin maç içinde yanlı bir tutum olduğunu
bunun da takımı rahatsız ettiğini belirten Kaynak,
"Bunu söylememizin nedeni aslında maça gelen
hakem triosunun göstermiş olduğu yönetim ile
alakalı. Biz maçla ilgili bazı pozisyonları analiz ettik
bazı pozisyonları kestik. Çok net bariz içeride yanlı
bir tutum varmış gibiydi. Buda bizi çok rahatsız etti.
Bu uygulama yanlış bir uygulama. Biz aynı grup-
tayız. Bizde hedefe oynuyoruz. Hedefe oynayan
takımlar var. İzmir takımlarından da hedefe oynayan-
lar var. Dolayısıyla böyle bir uygulamadan vaz
geçilmesi gerekiyor" ifadelerini kullandı.

"BU POZİSYONLARI DA GEREKLİ
BİRİMLERLE PAYLAŞACAĞIZ"

Maçta yaşanan olayları ve pozisyonları gerekli birim-

leri paylaşacaklarını belirten Kaynak, "Doğru bir şey
olduğunu düşünmüyorum. Her gelen hakeme de
o gözle bakmak istemiyoruz. İlk deplasman
maçımızda bunları yaşadık. Bu pozisyonları da
gerekeli birimlerle paylaşacağız. Onların görün-
tülere baktıktan sonra ne diyeceğimizi daha da iyi
anlayacaklarını düşünüyoruz. Maçtaki birçok
pozisyon ve geliştirmiş olduğumuz atakların
önüne geçtiği gibi, gerekli gereksiz yerde rakip-
lerimize vermiş olduğu faullerle de zaman zaman
bizim oyundaki tempomuzu kestiğini de görüy-
oruz. Dolayısıyla bu uygulama yanlış bir uygula-
ma. Bu grupta 5 İzmir takımı varken İzmir hakem-
lerinin bence özellikle bu bölgeye verilmemesi
gerekiyor. Bu gruptaki maçlara verilmemesi
gerekiyor. Bunu da yetkililer gözden geçirip
değerlendirirlerse seviniriz" cümlelerine yer verdi.

"FUTBOLDA HİÇBİR ZAMAN DÜN
YOK, BUGÜN VE YARIN VAR"

Teknik Sorumlu Kaynak, hak ettikleri Sandıklı
maçını 2 puan kayıpla kapatmanın üzüntüsünü
yaşadıklarını belirterek, "Sandıklı maçı 2 puan
kredimizden kaybettiğimiz bir maç oldu. Bu haf-
tayı 2 puan kayıpla kapatmış olduk. Biz hafta
hafta bakıyoruz. Futbolda hiçbir zaman dün yok,
bugün ve yarın var. Önümüzde Kuyucak maçı
var. Yine iyi bir maç olacak. Kazanmamız
gereken bir maç olduğunu düşünüyoruz. İnşallah
çalışmalarımızı o yönde devam ettiriyoruz" diy-
erek sözlerini tamamladı. 
>>İHA

Müdür Sünnetci: en büyük hedefimiz;
üst düzey sporcu yetiştirmek 

Okul sporları değerlendirme toplantısında konuşan
Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci: “Yetenekli

çocuklarımızın tespit edilerek yetenekleri doğrultusunda 
spor branşlarına yönlendirilmesi ve üst düzey sporcu olarak

yetiştirilmelerini sağlamak en büyük hedefimizdir” dedi.

Afyonkarahisar İl Milli Eğitim
Müdürlüğü tarafından 2024-2025
sezonu okul sporları değer-
lendirme toplantısı gerçek-
leştirildi. Müdürlük toplantı
salonunda gerçekleştirilen
2024-2025 sezonu okul
sporları değerlendirme toplan-
tısına İl Milli Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetci, Afyonkarahisar
Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, Şube Müdürleri, Gençlik ve
Spor İl Müdürlüğü yetkilileri, okul/kurum idareci-
leri ile öğretmenler katıldı. 2024-2025 sezonu
okul Sporları faaliyetleri kapsamında düzenlenen
değerlendirme toplantısında konuşan İl Müdürü
Miraç Sünnetci, “Spor tüm dünyada her geçen
gün birleştirici gücüyle ilgi odağı haline gelmekte-

dir. Genç bir nüfusa sahip olduğumuzun
bilinciyle; tüm öğrencilerimizin her yaşta

farklı spor dalları ile ilgilenebileceğini,
sporun bireylerin bedensel, ruhsal,
zihinsel ve sosyal gelişimi üzerinde
olumlu etkileri olduğunun farkında
olarak gerekli altyapı ve fiziki ortamın

hazırlanması için var gücümüzle çalış-
maya devam edeceğiz. Ayrıca yetenek-

li çocuklarımızın tespit edilerek yetenek-
leri doğrultusunda spor branşlarına yön-

lendirilmesi ve üst düzey sporcu olarak yetiştir-
ilmelerini sağlamak en büyük hedefimizdir” dedi.
Toplantıda ayrıca, gençlerin sporla daha fazla
bütünleşmesi, sağlıklı yaşamın teşviki ve okullar
arası spor müsabakalarının daha geniş kitlelere
ulaşması için yapılacak projeler değerlendirildi.
>>MEVLÜT TINAS

Bakan Bak’a Ak Parti
vekillerinden ziyaret
Afyonkarahisar Ak Parti Milletvekilleri Ali Özkaya, İbrahim

Yurdunuseven ve Hasan Arslan ile birlikte TBMM’de
Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak’ı, ziyaret etti.

Afyonkarahisar Ak Parti Milletvekilleri Ali
Özkaya, İbrahim Yurdunuseven ve Hasan
Arslan ile birlikte TBMM’de Gençlik ve Spor
Bakanı Osman Aşkın Bak’ı, ziyaret etti.
Gerçekleştirilen ziyarette İl merkezinde, İlçe ve

Beldelerde devam eden ve planlanan yatırım-
ları hakkında fikir alışverişinde bulunuldu. AK
Parti Milletvekilleri, Bakan Bak’a yatırımlar ve
Afyonkarahisar’a ilgisi için teşekkür ettiler.
>>İBRAHİM ARTIÇ 
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Afyon Merkez
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Güneşli

Taytak’tan Gençlik Ve Spor Bakanı Dr.Osman Aşkın Bak’a Ziyaret

Taytak “Afyonkarahisar spor şehridir”
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak Gençlik Ve Spor Bakanı Dr.Osman Aşkın Bak’ı ziyaret ederek,

Afyonkarahisar’ın taleplerini iletti. Milletvekili Mehmet Taytak daha önce ilettiği taleplerin takibini yapmaya devam ediyor. 

Milletvekili Taytak, Gençlik ve
Spor Bakanı İle Yaptığı
Görüşmede; Şuhut Mahmut

Köyü 1453 Spor Kulübü Maddi Yardımı,
Kocatepe Spor Kompleksi İçinde
Bulunan Güreş TOHM Merkezi Bakım
Onarımı, Şuhut İlçesi Spor Salonu
Yapımı, Bolvadin İlçesi Kapalı Spor
Salonu Yapımı Taleplerini İletti.
Milletvekili Taytak; “Afyonkarahisar ilimiz
spor şehridir. İlimizde birçok spor dalın-
da çok yetenekli evlatlarımız var. İlimizi
ve ülkemizi derece alarak temsil eden
geleceğin sporcularının daha uygun

şartlarda çalışması için Afyonkarahisar
ilimize spor alanındaki desteğimi projel-
erle her zaman vereceğim. Daha önce
proje ve taleplerimizi Gençlik Ve Spor
Bakanı Dr. Osman Aşkın Bak Bey’e ilet-
miştim. Bakanımız her ziyaretimizde
bizlere ilgi ve alakalarını göstermiştir.
Her konuda olduğu gibi
Afyonkarahisar’ımızın bütün konularının
sık sık takibini yaparak, konulara çözüm
bulmaya çalışıyoruz. Ben bu projelerde
her zaman bize destek veren Gençlik Ve
Spor Bakanımız Dr. Osman Aşkın Bak
Bey’e teşekkürlerimi iletiyorum. Şuhut

İlçemizde Mahmut Köyü 1453 Spor
Kulübüne daha önce nakdi yardım
desteğimiz olmuştu. Bugün ki
görüşmemizde Sayın Bakanımıza tekrar
konuyu ilettim. Sağ olsunlar Bakanımız
hemen o anda nakdi yardımı onay-
latarak bizleri mutlu ettiler.  Diğer pro-
jelerimizde en kısa zamanda
sonuçlanacak ve gençliğin enerjisini en
iyi şekilde ortaya koyan ilimizde spora
olan erişimi hep birlikte arttıracağız
inşallah. Afyonkarahisar’ımız örnek bir
şehir olmaya devam edecektir” dedi.
>HÜDAYİ ACAR

HPB Cerrahi Derneği
bölgesel toplantısı
Afyonkarahisar’da yapıldı
AFSÜ Rektörü Prof. Dr. Nurullah Okumuş,
Türk Hepato Pankreato Bilier (HPB) Cerrahi
Derneği’nin Jura Hotels Afyon Termal’de
düzenlenen bölgesel toplantısına katıldı. 
Dernek Başkanı Prof. Dr.
Mustafa Kerem’in açılış konuş-
masının ardından Rektörümüz
Prof. Dr. Okumuş, katılımcılara
hitap etti. Karaciğer nakli başta
olmak üzere organ nakilleri
konusunda altyapı çalışmalarına
başlayan AFSÜ’nün karaciğer,
pankreas ve safra yolları patoloji-
lerinin ve tedavilerinin değer-
lendirildiği bir toplantıya katkı
sunmasından duyduğu mem-
nuniyeti ifade eden Prof. Dr.
Okumuş, genel cerrahinin çok
özel bir alanında uzmanlaşmış
cerrahların katıldığı etkinliğin
ufuk açıcı olması temennisiyle
organizasyonda emeği geçenlere
teşekkür ederek sözlerini
tamamladı. Rektör Okumuş’un

konuşmasının ardından sunum-
lara geçilerek katılımcılar bil-
gilendirildi.>>KADER KAYA

Türk Kızılay’ından 
Başkan Aynacı ‘ya ziyaret

Gençlik merkezleri Türkiye Münazara
yarışmaları il finali gerçekleştirildi

Afyonkarahisar'da gençlerin düşünce ve ifade yeteneklerini geliştirmeyi amaçlayan Türkiye
Münazara Yarışmalarının üniversite kategorisi il finali büyük bir coşkuyla tamamlandı.

Afyonkarahisar Gençlik Merkezleri
tarafından düzenlenen yarışma, lise ve
üniversite kategorilerinde birçok genç
yeteneğin katılımıyla gerçekleşti.
Gençler, farklı konular üzerine yaptıkları
münazaralarda hem bilgi birikimlerini
sergiledi hem de sahne performanslarıy-
la dikkat çekti. Yarışmanın amacı, genç-
lerin eleştirel düşünme, ikna etme ve
kamu önünde konuşma becerilerini
geliştirmelerine olanak tanımaktı.
Katılımcılar, güncel meselelerden sosyal
konulara kadar geniş bir yelpazede
konuları ele alarak, hem kendilerini ifade
etme fırsatı buldu hem de rakipleriyle
fikir alışverişinde bulunma imkanı
yakaladı. Yarışmanın sonunda, dereceye
giren takımlar için ödül töreni düzenlen-
di. Törene Afyonkarahisar Gençlik ve
Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu
ve Gençlik Hizmetleri Müdürü katıldı.
Ödül töreninde, başarılarıyla dikkat
çeken takımlara sertifikalar, plaketler ve

çeşitli ödüller takdim edildi. Törende,
gençlerin bu tür etkinliklere katılarak
yeteneklerini geliştirmelerinin önemine
vurgu yapıldı. Afyonkarahisar Gençlik ve
Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu,
yarışmanın ardından yaptığı açıklamada,
“Bu tür etkinlikler, gençlerimizin düşünce
dünyasını zenginleştiriyor ve özgüven

kazandırıyor. Her bir katılımcı, burada
sadece bir yarışmacı değil, aynı zaman-
da geleceğin liderleri” dedi. Kasapoğlu,
gençlerin sosyal, kültürel ve akademik
alanlarda daha aktif olmalarının,
Türkiye’nin geleceği için son derece
önemli olduğunu belirtti. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Türk Kızılay Afyonkarahisar Kan Bağış Merkezi
Organizasyon Sorumluları Musa Kıymalıoğlu

ve Orhan Burak Keklik, Belediye Başkanı
Derviş Aynacı'yı makamında ziyaret etti. 

Gerçekleştirilen ziyarette, ilçede yapılan
yatırımlar hakkında fikir alışverişinde
bulunuldu. Kızılay yetkilileri Başkan
Aynacı'ya hediye takdim ederek, Türk
Kızılay’ına vermiş olduğu desteklerden
dolayı teşekkür ettiler.  Başkan Derviş
Aynacı, ziyaretten duyduğu memnuniyeti
dile getirerek, Türk Kızılay’ının toplum için
büyük bir öneme sahip olduğunu vurguladı.
Başkan Aynacı, "Türk Kızılay’ı bizlerin can
damarı. Her türlü yardıma ihtiyaç duyul-
duğunda her zaman ön saflarda yer alan bir
kurumdur. Biz de Bolvadin Belediyesi olarak,
her zaman Kızılay'ın çalışmalarını destekle-
meye devam edeceğiz," dedi.
>>İZZET IŞIK

RSP'den Anlamlı Etkinlik
RSP Teknik Koleji Gıda Teknolojisi Alanı olarak Dünya Gıda 

Günü’nde, gıda güvenliği ve sürdürülebilirlik konularına dikkat çekti.
RSP Teknik Koleji Gıda Teknolojisi Alanı Şefi Zeynep
Çavdar; “Okulumuz olarak bu günde farkındalık afiş-
leri ve okulumuz yemekhanesinde açtığımız beslen-

me standı ile etkinliğimizi gerçekleştirdik. Amacımız
doğru gıda üretimi ve tüketimi bilinci oluşturmak” dedi
>>KADER KAYA


